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Днями голова обласної ради Петро Ворона відповів на запитання відомого журналіста,
ведучого ток-шоу «Свобода слова» на ICTV Андрія Куликова про небезпеку
«забалакування» реформ, причини скепсису щодо оновлення політичних еліт, плутанину
з повноваженнями місцевих рад, допомогу українським військовикам на війні; і про те,
чому і в чому обласні ради перебирають на себе функції обласних державних
адміністрацій.
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